

**Disclosure of Material Information**

**To: Bahrain Bourse**

Bank of Bahrain and Kuwait B.S.C. Would like to announce the following material information:

**الإفصاح عن معلومات جوهرية**

السادة / بورصة البحرين

يعلن بنك البحرين والكويت ش.م.ب عن الإفصاح عن معلومات جوهرية المبين تفاصيلها أدناه:

<b>Date</b>	<b>17 October 2021</b>	<b>التاريخ</b>
<b>Company Name</b>	<b>Bank of Bahrain and Kuwait B.S.C. بنك البحرين والكويت ش.م.ب</b>	<b>إسم الشركة</b>
<b>Trading Code</b>	<b>BBK</b>	<b>رمز التداول</b>
<b>Subject</b>	<b>بنك البحرين والكويت يحصل على تسهيلات تمويل مشترك بقيمة 150 مليون دولار US\$150 Million Club Loan Facility for Bank of Bahrain &amp; Kuwait (BBK)</b>	<b>الموضوع</b>
<b>Material Information</b>	<b>نجح بنك البحرين والكويت في إتمام تسهيل قرض مشترك لمدة عامين بقيمة 150 مليون دولار أمريكي، جرى التوقيع عليه في 7 أكتوبر 2021 بتنسيق من بنك ABC ، حيث ستستخدم عائدات القرض لأغراض التمويل العام للبنك. وقد تولي ترتيب القرض كل من بنك ABC وبنك الإمارات دبي الوطني وبنك المشرق بصفتهم المنظمين المفوضين والمديرين الرئيسيين للقرض، كما قام بنك الإمارات دبي الوطني بدور الوكيل. يعكس هذا القرض المركز المالي القوي لبنك البحرين والكويت واستراتيجية النمو الشاملة التي يعتمدها.</b>	<b>المعلومات الجوهرية</b>

<b>Material Information</b>	<p>BBK has successfully closed their debut US\$150 million 2-year Club Loan Facility. The Facility, which will be used for general funding purposes, was signed on 7th October 2021 and coordinated by Bank ABC.</p> <p>Bank ABC, Emirates NBD Capital Limited and Mashreqbank PSC acted as the Initial Mandated Lead Arrangers and Bookrunners (IMLABs) on the facility whilst Emirates NBD Bank (P.J.S.C.) acted as Facility Agent .</p> <p>The successful closing of the Facility reflects BBK's strong financial standing and the overall growth strategy adopted by the bank.</p>	المعلومات الجوهرية
<b>Impact on Financial Position</b>	<p>لا تأثير مالي جوهري. حيث سيتم تسجيل مبلغ التسهيلات ومصرفات الفوائد والمصرفات الأخرى المتعلقة بها في السجلات المالية حسب المعايير المحاسبية المتعلقة.</p> <p>No material financial impact. The facility amount and the associated interest expenses and facility related fees shall be reflected in the financial records following the applicable accounting standards.</p>	الأثر على المركز المالي
<b>Previous relevant disclosures (if any)</b>	NIL	إفصاحات سابقة ذات صلة (إن وجدت)

<b>Name</b>	AbdulRahman Ali Danesh	الإسم
<b>Title</b>	Corporate Communications Specialist	المسمى الوظيفي
<b>Company Seal</b> ختم الشركة		<b>Signature</b> التوقيع
 		 عبدالرحمن علي دانেশ A.Rahman Ali Danesh